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ج - فناوري اطلاعات:

د اخلي:

اه��د اء کنند گان را د ر کتابخانه جد ید  – به ازای هر نفر 20 د لار و به 
ازای هر خانواد ه 100 د لار- د رج کند .

ریچارد  برد ، مد یر بانک فورک امریکا و مد یر ارشد  اجرایی، 
کتابخانه را یک مکان مهم برای گرد همایی د ر یک جامعه خواند  
ک��ه از آن طریق معلومات جمع آوری ش��د ه به نس��ل بعد  منتقل 

می ش��ود . 
ب��رد  گفت:» ما امید واریم که آن ها با اس��تفاد ه از ش��راکت ما از 
بود ج��ه کافی برای تهیه کتاب و آماد ه س��ازی این کتابخانه بهره مند  

شوند .»
کلاد یا اس��تیلمن، عضو ش��ورای ش��هر و یکی ار اعضای هیات 
کتابخانه، از بانک تشکر کرد  و گفت این امر مایه خشنود ی است که 
ببینیم آرزوی ش��هروند ان به تحقق پیوس��ته است، آن هم تنها پس از 

گذشت د و سال از رای گیری و بررسی شهری که د ر آن 73 د رصد  
خواستار کتابخانه بود ه اند .

د یوی��د  هنری، مد ی��ر بخش د رآمد  انجم��ن کتابخانه گفت که با 
اس��تفاد ه از این هد یه ما توانس��تیم 25,000 مورد  از موارد ی که شهر 

برای روز افتتاحیه د رصد د  خرید  آن بود  را تهیه نماییم.
هنری گفت:» این امر سبب شد  بسیاری از چیزهای خوب و مفید  

برای این جامعه فراهم شود .»
مد یر انجمن کتابخانه، استفانی تاکر، که د ر حال کناره گیری بود ، 

گفت که از این همه شور و اشتیاق جامعه به هیجان آمد ه است.
او گفت:«جامعه ما کاملًا تحصیل کرد ه اس��ت و به یک کتابخانه 
نیاز د ارد . ما باید  این کار را 20 سال پیش انجام می د اد یم، اما بهترین 

زمان پس از آن امروز است.»

اکونیوز:معاون طرح وتوس��عه ش��رکت ارتباطات زیرساخت د ر 
خصوص مش��خصات تجهیزات انتقال برنامه پنج ساله چهارم گفت: 
 )ASON( هوشمند SDHو DWDM د راین تجهیزات ازفناوري
اس��تفاد ه شد ه است که با اجرایي شد ن نصب این تجهیزات، ظرفیت 
انتقال د یتای کش��ور که هم اکنون حد ود  80 هزار E1 اس��ت، س��ه 

برابرخواهد  شد .
مهند س «غلامرضا کشتگر» معاون طرح وتوسعه شرکت ارتباطات 
زیرس��اخت تصریح کرد : بخش اعظم این پروژه تا پایان سال جاری 
اجرا مي ش��ود ، اما از آنجا که پروژه یکپارچه اس��ت، د ر سال 1388 

مورد  بهره برد اری قرار خواهد  گرفت.
کش��تگر افزود : د راین پروژه مد یریت شبکه نیزیکپارچه است وبا 
توجه به هوش��مند  بود ن آن، کیفیت س��رویس د هی افزایش مي یابد ، 
به نحوي که د رصورت قطع فیبرنوري د ریک ویا حتي چند  مس��یر، 
ترافی��ک ارتباطي آن مس��یرقطع نخواهد  ش��د ؛ به بی��ان د یگر د راین 
ش��بکه ع��لاوه برمس��یرجایگزین )Protection( ، مسیرپش��تیبان 

)Restoration( نیزخواهیم د اشت.
«البت��ه این قابلیت هم اکنون نیز وج��ود  د ارد  . اما د ر این پروژه 

شمارNode ها از 26 به 62 افزایش مي یابد .»
مهند س کش��تگر با بی��ان اینکه «هرگونه تجهی��زات و یا فناوري 
جد ید ي که وارد  شبکه زیرساخت مي شود ، بایستي براساس طرح هاي 
ارائه ش��د ه معاونت طرح و توسعه پیاد ه شود »، گفت پس از اطمینان 
از قابلیت بهره برد اري، س��پس این تجهیزات یا فناوری، به معاونت 

نگهد اري ومد یریت شبکه تحویل مي شود .
 backbone ب��ه گفت��ه وی، د رمجم��وع، د ر مح��د ود ه ش��بکه
)زیرس��اخت(، نیازهاي همه بهره ب��رد اران اعم از بخش خصوصي، 

د ولتي واستان ها را برآورد ه مي کنیم. 
وی تصریح کرد : تمامي تجهیزاتي که وارد  شبکه زیرساخت مي شود ، 

این مراحل را د رمعاونت طرح وتوسعه طي مي کند . 
وي د ر اد امه د ر خصوص برنامه هاي سال 87 شرکت ارتباطات 
زیرس��اخت گفت: برنامه هاي ما عموماً یکس��اله نیستند . طرح ها از 
مرحل��ه مناقصه تا تحویل تجهیزات ونصب وراه اند ازي بیش از یک 
سال طول مي کشد . طرح هاي د ر د ست اقد ام ما اغلب ازسال گذشته 

شروع شد ه است وامسال نیز اجراي آن اد امه د ارد . 
معاون طرح و توس��عه ش��رکت ارتباطات زیر س��اخت با اشاره 
به اجراي پروژه س��یگنالینگ مس��تقل شبکه زیرس��اخت )STP( به 
عنوان یکي از پروژه هاي د ر د س��ت اقد ام زیرساخت گفت: د رشبکه 
موجود ، برغم اینکه سیگنالینگ وVoice از یکد یگر مستقل بود ه اند  
و این ویژگي از مزایاي س��یگنالینگ ش��ماره هفت )No. 7 ( است، 
ولي براي س��یگنالینگ شبکه مستقلي ند اشته ایم  که با اجراي پروژه 
STP ، س��یگنالینگ مراکز SC و PC از یک ش��بکه مستقل مد یریت 

خواهند  شد .
مهند س کش��تگر افزود :برند ه این مناقصه مشخص شد ه است و 

این طرح امسال به بهره برد اري مي رسد . 

ظرفیت انتقال د یتای کش�ور 
سه برابر مي شود 
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وي د ر خصوص پروژه ایجاد  سیس��تم راد یویي نیز توضیح د اد : 
سیس��تم راد یویي به عنوان پشتیبان شبکه فیبرنوري اجرا مي شود  که 
د رمرحله اول با نصب تجهیزات راد یویي به میزان 31 لینک راد یویي 
آغاز می ش��ود  و س��پس با خرید  تجهیزات، 104 لینک د یگر توسعه 
مي یابد  که د رمجموع یک ش��بکه موازي وپش��تیبان براي فیبرنوري 
خواهد  بود . بهره برد اري از 31 لینک طي نیمه نخس��ت سال جاري 
صورت مي گیرد  که د ر آن مراکز SC بابل، تهران ، اصفهان ، همد ان 
وتبریز ارتباط راد یویي نیز خواهند  د اشت ومرحله تکمیلي آن شامل 
104 لینک راد یویي د رمرحله برگزاري مناقصه است که تقریباً تمامي 

SC ها را به یکد یگر متصل مي کند .
مهند س کش��تگر د ر خصوص توس��عه مراکز س��وئیچ منطقه اي 
وناحیه اي کش��ور گفت: ظرفیت این ش��بکه امس��ال بال��غ بر 300 
هزارپورت کانال افزایش مي یابد  و از 2 میلیون و440 هزار پورت به 

2 میلیون و740 هزار پورت مي رسد .
معاون طرح وتوس��عه شرکت ارتباطات زیرس��اخت د ررابطه با 
توس��عه مراکز بین الملل��ي توضیح د اد : علاوه برتوس��عه 25 د رصد  
ظرفیت این س��وئیچ ها ، تلاش مي ش��ود  ترافیک کشور به گونه اي 

منطقي بین سه مرکز توزیع شود .

خارجی:

ــافت بجاى ماوس، از صفحات  سيستم عامل بعد ى مايكروس
لمسى استفاد ه خواهد  كرد .

 مایکروس��افت امید وار است اس��تقبال از این سیستم عامل بهتر 
از سیس��تم عامل ویستا باشد  که انتقاد های متعد د ی د رباره آن منتشر 

شد ه است.
این سیس��تم عامل که قرار است د ر س��ال 2010 به بازار عرضه 
ش��ود ، از طریق رابط لمسی خود  به کاربران اجازه می د هد  با تماس 
انگش��ت به عنوان مثال تصاویر را بزرگ و کوچک کنند ، جاد ه ها را 

روی نقشه د نبال کنند ، نقاشی کنند  یا پیانو بنوازند . 
اس��تیو بالمر مد یرعامل مایکروس��افت گفت: «ام��روزه هرگونه 
ارتب��اط ب��ا کامپیوتر از طریق صفحه کلید  و ماوس انجام می ش��ود ، 
اما د ر س��ال های آیند ه نقش کلام، تصوی��ر، رنگ و همه اینها عظیم 

خواهد  بود .» 
او تصاویر به نمایش د رآمد ه از عملکرد  سیس��تم عامل لمسی را 
«مختصری» از قابلیت های نسخه بعد ی ویند وز خواند  و اذعان کرد  

که می خواهد  این سیستم عامل از ویستا «بهتر باشد .» 
با وجود  آنکه ویند وز ویستا د ر میان جامعه کاربران وجهه خوبی 
نیافته اس��ت، آقای بالمر گفت این شرکت بیش از 150 میلیون نسخه 

از آن را فروخته است. 
امكان لمس

ناظران صنعت تولید  کامپیوتر و نرم افزار می گویند  مایکروسافت 
امید وار است ویند وز 7 بتواند  نحوه تعامل کاربران با کامپیوتر را تغییر 
د هد . کری��س فلورس، مد یر محصولات وین��د وز گفت: «به تد ریج 
لمس کرد ن به ش��یوه غالب اس��تفاد ه از نرم افزار و د ستگاه ها تبد یل 
می ش��ود . س��طوح قابل لمس د ر همه جا از جمله د ر کامپیوترهای 
قابل حمل، تلفن همراه، د ستگاه های کنترل از راه د ور، و د ستگاه های 

موقعیت یابی )GPS( د ید ه می شود .» 
سایت اینترنتی بتا نیوز گزارش د اد ه است که «آزمایش های اولیه 
)بتا( این محصول از اواخر سال جاری میلاد ی آغاز می شود ، هرچند  
فقد ان د ستگاه های مجهز به صفحه لمسی می تواند  باعث کند  شد ن 

روند  آزمایش گسترد ه رابط جد ید  شود .» 

آق��ای بیل گیتس د ر یک میهمانی ک��ه پیش از نمایش ویند وز 7 
برگزار شد ، د رباره آیند ه خود  با خبرنگاران گفتگو کرد .

او گفت هرچند  به وظایف معمول روزمره د ر ش��رکتی که خود  
بنا نهاد ه نمی پرد ازد ، اما بطور کامل هم ارتباط خود  با مایکروسافت 
را قط��ع نمی کند . او گفت از این پ��س بجای آنکه 80 د رصد  وقت 
خود  را د ر مایکروسافت و 20 د رصد  وقت را د ر بنیاد  «بیل و ملیسا 

گیتس» بگذراند ، این رویه معکوس خواهد  شد . 
آقای گیتس گفت او هنوز د ر مقر مایکروسافت یک د فتر د ارد  و 
وقت خود  را به نوشتن، فکر کرد ن و کار کرد ن بر روی برخی پروژه ها 
از جمله نس��ل بعد ی نرم افزار مایکروسافت آفیس خواهد  گذراند . 
او گفت: «من به ش��د ت د رگیر جس��تجوگر جد ید  و توسعه د اخلی 

شرکت هستم. ما بهترین جستجوگر جهان را خواهیم ساخت». 
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